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Na našem regijskem območju sta bila začetna meseca v letošnjem letu precej »razburkana«. 

Poleg stečaja v Alukomen d.d. smo imeli tudi uvedbo prisilne uprave v podjetju Liv Kolesa, 

kjer je delodajalec v dogovoru z nami sklenil sporazum, s katerim smo zavarovali interese 

zaposlenih kasneje pa je predlagal prisilno poravnavo upnikom. V Cimosu smo zelo aktivni 

pri dogovarjanju okoli prestrukturiranja, prenosa delavcev in v pripravi s strani delodajalca 

nove sistematizacije novih delovnih mest. V Kovinoplastiki Lož smo s strani Inšpektorata za 

delo dobili pozitivno rešeno odločbo okoli delovnega časa, ki pa jo delodajalec še ni izpolnil 

in zavlačuje z njeno uresničitvijo. V večini podjetji je v tem obdobju zadosti dela, vendar se 

soočajo z likvidnostjo. Sodelovanje z ReO Idrija je začeto dajati že tudi dodano vrednost, z 

začetkom leta pa smo tudi prešli na uvedbo svoje pravne pomoči članov in dogovorili 

sodelovanje z OO ZSSS Primorsko Notranjsko v bodoče. 

 

V prihajajočih mesecih nameravamo aktivnosti usmeriti predvsem v obveščanje svojih 

članov, pridobivanju predvsem agencijskih delavcev, ter včlanjevanju v že obstoječih 

podružnicah, oziroma individualno. Za ta namen smo začeli v podjetjih z obveščanjem preko 

njihovih spletnih strani (Cimos), ter širjenjem propagandnega gradiva in večjo uporabo 

informacijskih desk v podjetjih. 

 

Naši predstavniki so zelo aktivni v dejavnostih SKEI Slovenije, predvsem v pogajalski 

skupini za kovinsko industrijo. 
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